
 

Hrvatsko nacionalno vijeće 

Ur. br. 1-20-1/2018 

Subotica, 21. prosinca 2018. godine  

 

IZVOD  IZ  ZAPISNIKA 
 

s 4. redovite sjednice Hrvatskog nacionalnog vijeća 

 

 koja je održana 21. prosinca 2018. godine u sjedištu Hrvatskog nacionalnog vijeća u Subotici, 

Preradovićeva br. 13, s početkom u 18:04 sati.   

 Sjednici su nazočili: Jasna Vojnić, Goran Kaurić, Zlatko Načev, Josip Čačić, Renata Kuruc, 

Boris Udovčić, Darko Vuković, Snežana Periškić, Željko Pakledinac, Željko Šeremešić, Matilda 

Pelhe, Alojzije Firanj, Mirko Ostrogonac, Mira Tumbas, Josip Bako, Ladislav Suknović, Martina 

Stantić, Slavko Benčik, Darko Sarić Lukendić, Margareta Uršal, Lazar Cvijin, Dajana Šimić, 

Svetislav Milanković, Ivan Budinčević i Vojislav Temunović.  

Sjednici nisu nazočili: Krunoslav Đaković, Melita Bašić Palković, Snežana Đaković i 

Miroslav Kujundžić 

 Pored vijećnika sjednici su nazočili: konzul prvog razreda Generalnog konzulata u Subotici, 

Hrvoje Vuković, ravnatelj NIU „Hrvatska riječ“, Ivan Ušumović i predstavnici medija. 

 Predsjednica je  konstatirala da sjednici nazoči 23 vijećnika te je sukladno tome otpočeo rad 

4. redovite sjednice Hrvatskog nacionalnog vijeća. 

 

 Nakon što je upoznala članove vijeća o dnevnom redu za 4. sjednicu Vijeća, predsjednica je 

prijedložila da se Dnevni red dopuni sa sljedeće 2 točke: 

 

1. NIU Hrvatska riječ - davanje suglasnosti na Revidirani plan br. 2 NIU Hrvatska riječ za 2018. 

godinu; 

2. Plan rada i poslovanja NIU za 2019. godinu. 

 

Nakon ovog prijedloga, predsjednica je konstatirala da je na sjednicu došla članica Vijeća 

Mira Tumbas. 

 

Nakon toga je predsjednica Dnevni red sa ove 2 dopune stavila na glasovanje. 

 

 Nakon glasovanja, predsjednica je konstatirala da je dnevni red usvojen jednoglasno. 

Glasovalo je 24 člana Vijeća (“za” je glasovalo 24, „suzdržanih“ nema, „protiv“ nema ).  

 

  

 



Predsjednica je konstatirala da je usvojen sljedeći: 

 

 DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice HNV-a; 

2. Prijedlog Odluke o donošenju Statuta Hrvatskog nacionalnog vijeća; 

3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o donošenju Financijskog plana Hrvatskog nacionalnog 

vijeća za 2018. godinu; 

4. Prijedlog Odluke o članovima Školskog odbora iz reda predstavnika lokalne samouprave u 

OŠ „22. oktobar“ Monoštor; 

5. Prijedlog Odluke o mišljenju na Odluku o mreži javnih osnovnih škola u Srijemskoj 

Mitrovici; 

6. Prijedlog odluke o davanju suglanosti na Revidirani plan br. 2 NIU Hrvatska riječ za 2018. 

godinu; 

7. Prijedlog odluke o davanju suglanosti na Plan i program rada NIU Hrvatska riječ za 2019. 

godinu; 

8. Razno. 

 

A.d.1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice HNV-a; 

 

Prije glasovanja o Zapisniku predsjednica je ukazala na odredbu članka 21. Poslovnika o radu 

Hrvatskog nacionalnog vijeća koja se odnosi na dostavljanje primjedbi na prijedlog zapisnika. 

 Obzirom da sukladno ovom članku nisu pristigle pisane primjedbe na prijedlog zapisnika, 

predsjednica je stavila Zapisnik, u obliku u kome je poslan u materijalu za sjednicu, na glasovanje. 

 

Glasovalo je 24 člana Vijeća, (“za” je glasovalo 24, „protiv“ nema, „suzdržanih“ nema), te je 

jednoglasno donijeta Odluka o usvajanju Zapisnika sa 3. redovite sjednice Hrvatskog 

nacionalnog vijeća. 

 

A.d.2. Prijedlog Odluke o donošenju Statuta Hrvatskog nacionalnog vijeća; 

 

Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća nakon čega je prepustila riječ članu Vijeća Ladislavu 

Suknović  koji je obrazložio Statuta Hrvatskog nacionalnog vijeća. 

 Nakon toga je otvorena diskusija na kojoj su sudjelovali Ladislav Suknović, Mirko 

Ostrogonac, Željko Pakledinac, Zlatko Načev, Svetislav Milanković, Snežana Periškić, Jasna Vojnić i 

Goran Kaurić koji su primjetili nekoliko pravopisnih i terminoloških grešaka u tekstu Statuta i 

predložili da se te greške isprave. 

 

Tijekom diskusije, predsjednica je konstatirala da je na sjednicu došao član Vijeća Boris 

Udovčić. 

 

Nakon toga se nitko nije javio za diskusiju, pa je predsjednica Prijedlog sa pravopisnim 

izmjenama stavila na glasovanje. 

Glasovalo je 25 vijećnika, (“za” je glasovalo 25, „suzdržanih“ nema, „protiv“ nema ), te je 

jednoglasno donijeta sljedeća Odluka 

Donosi se Odluka o usvajanju Statuta Hrvatskog nacionalnog vijeća.  

 

A.d.3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o donošenju Financijskog plana Hrvatskog nacionalnog 

vijeća za 2018. godinu 

 

Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća nakon čega je prepustila riječ članu Vijeća Darku 

Sarić Lukendić koji je obrazložio izmjenu Odluke o donošenju Financijskog plana Hrvatskog 

nacionalnog vijeća za 2018. godinu 

 



 Nakon toga je otvorena diskusija. Obzirom da se nitko nije javio, Prijedlog je stavljen na 

glasovanje.  

 

Glasovalo je 25 vijećnika, (“za” je glasovalo 25, „suzdržanih“ nema, „protiv“ nema ), te je 

jednoglasno donijeta sljedeća Odluka 

Donosi se Odluka o izmjeni Odluke o donošenju Financijskog plana Hrvatskog 

nacionalnog vijeća za 2018. godinu. 

 

 

A.d.4. Prijedlog Odluke o članovima Školskog odbora iz reda predstavnika lokalne samouprave u OŠ 

„22. oktobar“ Monoštor; 

 

 Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća nakon čega je prepustila riječ članici Vijeća Snežani 

Periškić koja je obrazložila Odluku o članovima Školskog odbora iz reda predstavnika lokalne 

samouprave u OŠ „22. oktobar“ Monoštor. 

 Nakon toga je otvorena diskusija u kojoj su sudjelovali članovi Vijeća Snežana Periškić i 

Željko Šeremešić. Nakon toga, obzirom da se nitko više nije javio, Prijedlog je stavljen na glasovanje.  

 

Glasovalo je 25 vijećnika, (“za” je glasovalo 25, „suzdržanih“ nema, „protiv“ nema ), te je 

jednoglasno donijeta sljedeća Odluka 

Donosi se pozitivno mišljenje o članovima Školskog odbora iz reda predstavnika lokalne 

samouprave u OŠ „22. oktobar“ Monoštor. 

 

A.d.5. Prijedlog Odluke o mišljenju na Odluku o mreži javnih osnovnih škola u Srijemskoj Mitrovici 

 

 Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća nakon čega je prepustila riječ članu Vijeća Zlatku 

Načevu i strućno-poslovnom tajniku Draženu Petrekanić koji su obrazložili Prijedlog Odluke o 

mišljenju na Odluku o mreži javnih osnovnih škola u Srijemskoj Mitrovici. 

 Nakon toga je otvorena diskusija. Obzirom da se nitko nije javio, Prijedlog je stavljen na 

glasovanje.  

 

Glasovalo je 25 vijećnika, (“za” je glasovalo 25, „suzdržanih“ nema, „protiv“ nema ), te je 

jednoglasno donijeta sljedeća Odluka 

Donosi se Odluka o pozitivnom mišljenju na Odluku o mreži javnih osnovnih škola u 

Srijemskoj Mitrovici 

 

A.d.6. Prijedlog odluke o davanju suglanosti na Revidirani plan br. 2 NIU Hrvatska riječ za 2018. 

godinu; 

 

 Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća nakon čega je prepustila riječ ravnatelju NIU 

Hrvatska riječ Ivanu Ušumović koji je izložio Revidirani plan br. 2 NIU Hrvatska riječ za 2018. 

godinu; 

 Nakon toga je otvorena diskusija. Obzirom da se nitko nije javio, Prijedlog je stavljen na 

glasovanje.  

 

Glasovalo je 25 vijećnika, (“za” je glasovalo 25, „suzdržanih“ nema, „protiv“ nema ), te je 

jednoglasno donijeta sljedeća Odluka 

Donosi se Odluka o davanju suglasnosti  na Revidirani plan br. 2 NIU Hrvatska riječ za 

2018. godinu; 

 

 

 

 



A.d.7. Prijedlog odluke o davanju suglanosti na Plan i program rada NIU Hrvatska riječ za 2019. 

godinu; 

 

Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća nakon čega je prepustila riječ ravnatelju NIU 

Hrvatska riječ Ivanu Ušumović koji je izložio Plan i program rada NIU Hrvatska riječ za 2019. 

godinu; 

 Nakon toga je otvorena diskusija. Obzirom da se nitko nije javio, Prijedlog je stavljen na 

glasovanje.  

 

Glasovalo je 25 vijećnika, (“za” je glasovalo 25, „suzdržanih“ nema, „protiv“ nema ), te je 

jednoglasno donijeta sljedeća Odluka 

Donosi se Odluka o davanju suglasnosti  na Plan i program rada NIU Hrvatska riječ za 

2019. godinu; 

 

A.d.8. Razno  
 

 Član Vijeća Goran Kaurić je iznio da je na sjednici Skupštine Grada Zrenjanina donijeta 

odluka u kojem se ime ulice Frankopanova mijenja u naziv Metohijska, iako su se građani bunili 

protiv te odluke. Nakon toga je otvorena diskusija u kojoj su sudjelovali članovi Vijeća Snežana 

Periškić, Darko Sarić Lukendić, Svetislav Milanković, Lazar Cijin i Renata Kuruc. Nakon toga je 

donesen Zaključak da se uputi pismo svim nacionalnim savjetima u toj općini kako bi se solidarisali 

sa našim nacionalnim savjetom glede donošenja ovakvih odluka, jer hrvatski jezik nije u službenoj 

uporabi u Gradu Zrenjanin, pa mi nismo ni mogli intervenirati po ovom pitanju. Traži se solidarnost 

svih nacionaih savjeta u svim općinama glede ovih pitanja. 

 

 Kako po ovoj točki dnevnog reda nije više bilo niti prijedloga niti pitanja, predsjednica je u 

19,27 sati zaključila sjednicu Vijeća. 

 

 

 

   stručno-poslovni tajnik      predsjednica 

 

                 Dražen Petrekanić                            Jasna Vojnić 

 

 

 

 

 

 

 


